
Styrelsemöte nr 5 i Arilds Byalag 2023-08-08 

Plats: Glarhallavägen 22 

Närvarande: 

- Claes Lundgren 

- Christina Brattström 

- Eva Gauffin 

- Helena Heuman 

- Fredrik Magnusson per teams 

- Jennie Tyrberg 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

2. Godkännande av förslag till dagordning 

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg under Övriga frågor 

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2023-06-26 

 Protokollet godkändes. 

4. Rapport ekonomi 

Fredrik redovisade resultat av olika aktiviteter. 

Midsommar gav en förlust på cirka 4 000 kr. Vi bör försöka få bidrag nästa år. 

Bassängen har hittills givit ett litet plus men då är inte bidrag från kommunen 
och Joars kostnader med. Vi bör förtydliga informationen vid bassängen med 
annan text på QR-koden och se till att texten inte regnar bort! 

Vi har fått in mer medlemsavgifter än tidigare år, just nu totalt 84 650 kr.  

5. Verksamheten 

5.1 Arildsdagen 

Arildsdagen gick bättre än förra året. Vi fick in 759 betalningar via 
swish, vilket kommer att kosta en del. Vi bör se om vi kan minska 
kostnaden. 

5.2 Vandringsslinga  



Johan talar med Sverker Johansson om att sätta upp en bänk. 
Punkten bordläggs i övrigt. 

 5.3 Tisdagsklubbens information 

Roger Andersson har hjälpt Clas Hellstrand med en separat flik för 
tisdagsklubbens aktiviteter. Det belopp vi fått från kommunen för 
att motverka ensamhet är förbrukat. 

Clas bör få en budget för tisdagsklubben.  

 5.4 Uthyrning av RS  

Patrik och Claes har städat RS. Claes har köpt färg för målning av 
RS och bett Mexhit laga en spricka. Patrik ombes måla utsidan och 
Mexhit målar insidan.  

 5.5 Arildsloga vid infart 

Eva och Marko får i uppdrag att ta fram ett förslag till loga. 

 5.6 Inköp av reservdelar till tälten 

Fredrik ser till att fötter till tälten svetsas på.  Lisa köper in flera 
stripes.  

5.7 Höstaktiviteter 

  Eva kontaktar Kaj Svensson om en kväll med Kunskap och soppa.  

Diskuterades om vi kan få hit Felix från Kullabergs vingård för en 
Kunskap och soppa. 

I december väntar adventskaffe, grantändning, ljusslinga på 
Porras backe mm. 

6. Information mm 

 6.1 Redaktionsgruppen 

Ingen information har inkommit från gruppen.  

 6.2 Rapport rotavdrag Viktors kiosk 

  Vi får inget rotavdrag. 

6.3 Vi saknar information under arild.se. Helena kontaktar Roger om 
uppdelning i offentlig information och information bara för 
styrelsen. Marko lägger in protokoll. Ordförande och sekreterare 
skriver under protokoll innan de läggs ut. 



7. Utestående punkter 

 7.1 Upprustning Röda hallar 

  Ingen information 

8 Övriga frågor 

 8.1 Björn Österlings begravning 

  Eva fick i uppdrag att ordna en krans. 

 8.2 Bod vid boulebanan 

  Boulespelarna måste sköta boden.  

 8.3 Lekplatsen 

Vi ber kommunen om ett litet hus för barnen att krypa in i samt 
ett utegym. 

 8.4 Rensa i förråden 

Städning behövs. Claes, Eva, Helena och Fredrik städar. Helena 
kollar med Helena P om hon vill ha kvar gardinerna till Victors 
kiosk. 

 8.5 Stängning av poolen 

Vi stänger poolen på kvällen söndagen den 13 augusti. Jennie 
meddelar Marko så att information kan läggas ut.  

Lördagen den 2 september töms poolen för vintern. Johan, 
Marko, Christoffer ansvarar. Strömmen i teknikrummet släcks, 
lösa saker tas in. Fulla klorbehållare får stå till nästa år. 

Eva ringer Linda om bortforsling av koldioxid. 

 8.6 Bokskåp  

Matilda Wennerholm har återkommit om bokskåp. Claes svarar 
att det bokskåp vi har i Ruffen är tillräckligt. 

 8.7 Vägföreningens årsmöte  

  Ingen information 

 8.8 Nostalgigruppens dokument 

Dokumenten förvaras f n i poolrummen. Beslöts att vi scannar 
dokumenten i samband med städningen, se punkt 8.4 



 8.9 Rapport Arildsdagen 

En lista på vad som fungerat bra och vad som fungerat mindre bra 
bör upprättas, se bilaga 8.9. 

Krister Thelin donerade 1000 kr för outnyttjade biljetter och 
Malin skänkte fler paket korv. Tack till bägge! 

En tavla målades av barn. Den står f n i Grönsakskiosken. 

 8.10 Ansökan om pengar 

  Lisa återkommer med förslag på ansökan. 

 8.11 Bänk på Snogaliden 

  Bänken är trasig. Vem ansvarar? 

 9. Nästa möte  

  Den 27 september kl 18:00 på Glarhallavägen. 

 

 

 

 


